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 الملخص :

ثلاث متغيرات رئيسة متمثلة بـ)أمن المعلومات ( متغيراً مستقل و)أمن سلسلة التجهيز(  تفاعلت الدراسة مع
متغير وسيط و)كفاءة سلسلة التجهيز ( متغير تابع وانتظم تحت هذه المتغيرات عشرة متغيرات فرعية وهي 

ارة الموارد البشرية ، )السرية ، النزاهة، الاتاحية ، ادارة الشحن، ادارة التسهيلات ، ادارة المعلومات ، اد
الميزة التنافسية ، كفاءة العمل ، ووضوح سلسلة التجهيز( تضمنت الدراسة اربع فصول تناول الفصل الاول 
مبحثين المبحث الاول : الدراسات السابقة والمبحث الثاني :منهجية الدراسة وتناول الفصل الثاني المدخل 

مات والمبحث الثاني أمن سلسلة التجهيز بينما المبحث الثالث النظري ثلاث مباحث المبحث الاول أمن المعلو
كفاءة سلسلة التجهيز  اما الفصل الثالث فقد تناول الجانب العملي )تحليلي البيانات ( بثلاث مباحث واخيراً 
الفصل الرابع بمبحثين تناول المبحث الاول  الاستنتاجات والمبحث الثاني التوصيات ومحددات الدراسة 
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Summary: 

Interacted study with three main variables, represented by (information security) 
variable independently and (supply chain security)as a mediator variable and (supply 
chain efficiency) dependent variable and enrolled under these variables ten branch 
variables, (confidentiality, integrity, availability,, cargo management, facilities 
management , information management, human resources managemenmt, 
competitive advantage, labour efficiency, and supply chain visibility) study included 
four chapters The first chapter discusses two topics section one topic: previous 
studies and second topic: the study methodology and the second chapter theoretical 
entrance involve three sections the first section, information security and the second 
section supply chain security, while the third section supply chain efficiency. The 
third chapter dealt with the practical side (analytical data) in three sections and 
finally the fourth chapter have two section the first section take Conclusions and the 
second section recommendations , the determinants of the study and future 
research 


